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   Protokół Nr  58/2023 

 

Wspólne posiedzenie w trybie hybrydowym  

Komisji Budżetu i Rolnictwa, Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Rozwoju 

Rodziny, Komisji Zdrowia, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska, Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji Rewizyjnej w dniu 29 maja 2023 r. 

 

 

 

Przewodniczył radny Ryszard Okaj- Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

 

 Porządek posiedzenia:  

1.Otwarcie posiedzenia.  

2.Analiza materiałów wraz z opiniowaniem uchwał na LIII Sesję Rady Powiatu  

w Kluczborku. 

3. Podjęcie decyzji o zdalnym trybie obradowania kolejnego posiedzenia komisji.  

4.Wolne wnioski.  

5.Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Mirosław Birecki – Starosta Kluczborski 

2. Magdalena Żmuda - Lewald - Skarbnik Powiatu 

3. Anna Szczygieł - Naczelnik Wydziału Obsługi Finansowo-Księgowej Jednostek        

Organizacyjnych Powiatu. 

 

Ad.1 

Wspólne Posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Pan Ryszard Okaj, który przedstawił proponowany porządek obrad. Radni nie wnieśli uwag 

do porządku i przyjęli go w proponowanym kształcie jednogłośnie.  

We wspólnym posiedzeniu uczestniczyło w sumie 19 radnych.  

 

Ad.2 

Kolejno Przewodniczący przeszedł do omówienia materiałów na LIII Sesję Rady Powiatu  

w Kluczborku. Pierwszy projekt dotyczył zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Kluczborskiego na rok 2023. Głos zabrał Pan Starosta, Mirosław Birecki, który 

odniósł się do głównych zmian w uchwale budżetowej. Zmiany dotyczą wprowadzenia 

sprzedaży drewna z wycinki z przeznaczeniem na bieżące utrzymanie dróg. Kolejno 

133.848,39 zł - zmniejszenie wydatków bieżących w związku z podpisaniem aneksu  

z Wojewodą Opolskim do umowy na realizację zadania pn. "Remont odcinka drogi 

powiatowej nr 1311O zlokalizowanego w miejscowości Łowkowice na długości 0,6km", 

33.426,03 zł - zwiększenie dochodów bieżących z tytułu otrzymanej darowizny dla Domu 

Pomocy Społecznej w Gierałcicach, na bieżącą działalność placówki oraz zakup pralnico-

suszarki, 9.660,00 zł - zwiększenie dochodów bieżących w związku z otrzymanym 

odszkodowaniem i darowizną w wyniku szkody pieca gazowego na bieżące utrzymanie dla 

Domu Pomocy Społecznej w Kluczborku. Pan Starosta zgłosił również autopoprawkę 

Zarządu Powiatu do powyższego projektu. Wprowadzona tam zostaje kwota 50.200,00 zł 

dotycząca przeniesienia środków pomiędzy paragrafami klasyfikacji budżetowej z wydatków 

bieżących na wydatki majątkowe na zadanie pn. „Modernizacja obiektów infrastruktury 

społecznej służącej opiece nad dzieckiem w Powiecie Kluczborskim” w związku  
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z przygotowaniem do rozpoczęcia realizacji poprzez opracowanie programu  

funkcjonalno – użytkowego niezbędnego dla przeprowadzenia procedury przetargowej. Głos 

zabrał radny Piotr Pośpiech, który zapytał na co jest ten program funkcjonalno-użytkowy? 

Pan Starosta odpowiedział, że dotyczy remontu Domów Dziecka. Ta kwota była 

zabezpieczona w budżecie mienia tylko na innym paragrafie. Zostaje przeniesiony na paragraf 

inwestycyjny.  

 

Komisje głosowały oddzielnie nad projektem uchwały z autopoprawką: 

 

Komisja Skarg- 3 głosy za, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

Komisja Rewizyjna- jednogłośnie. 

Komisja Zdrowia -9 radnych za, 2 radnych wstrzymało się od głosu. 

Komisja Budżetu – jednogłośnie. 

Komisja Oświaty- jednogłośnie. 

 

Następnie przedstawiono projekt w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.  

Do tego projektu również zgłoszona została autopoprawka Zarządu Powiatu, którą omówiła 

Pani Skarbnik Magdalena Żmuda-Lewald. Pani Skarbnik powiedziała, że autopoprawka do 

WPF polega na tym, że zmieniają się kwoty przedsięwzięć w latach 2023, 2024.  

 

Komisja Skarg- 3 głosy za, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

Komisja Rewizyjna- jednogłośnie. 

Komisja Zdrowia -9 radnych za, 2 radnych wstrzymało się od głosu. 

Komisja Budżetu – jednogłośnie. 

Komisja Oświaty- jednogłośnie. 

 

Kolejno przedstawiono projekt w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy na czas oznaczony do 3 lat, po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat, której 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość stanowiąca własność Powiatu Kluczborskiego. Głos 

zabrał Pan Starosta, który powiedział, że chodzi o urządzenie-koncentrator 

telekomunikacyjny, który znajduje się na terenie ZSLT w Kluczborku. Taka uchwała już nie 

raz była podejmowana. Jeśli chodzi o kwotę dzierżawy jest to 205,92 zł miesięcznie. Głos 

zabrał radny Marcin Michalski, który zapytał czy ta kwota dzierżawy nie jest zbyt niska, 

patrząc na obecne realia. Następnie Przewodniczący poddał projekt pod głosowanie. 

Komisja Skarg- 3 głosy za, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

Komisja Rewizyjna- 5 radnych za, 1 radny wstrzymał się od głosu.. 

Komisja Zdrowia - 7 radnych za, 4 radnych wstrzymało się od głosu 

Komisja Budżetu – 5 radnych za, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

Komisja Oświaty- 7 głosów za, 2 radnych wstrzymało się od głosu.  

 

Następnie Przewodniczący przedstawił radnym Ocenę zasobów pomocy społecznej powiatu 

kluczborskiego za rok 2022.  Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania. 

 

Komisja Skarg- 3 głosy za, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

Komisja Rewizyjna- jednogłośnie za. 

Komisja Zdrowia - 9 radnych za, 2 radnych wstrzymało się od głosu 

Komisja Budżetu – jednogłośnie za. 

Komisja Oświaty- jednogłośnie za.  
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Kolejno przedstawione zostało sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w Kluczborku 

za okres od 12.04.2023 r. do 27.04.2023 r.  

Głos zabrał radny Norbert Waliczek, który zapytał o zakup mikrobusów. Czy przetarg był 

unieważniony? Pan starosta odpowiedział, że przetarg został rozstrzygnięty. Samochody są 

już na etapie dostosowywania. Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Komisja Skarg- 3 głosy za, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

Komisja Rewizyjna- jednogłośnie za. 

Komisja Zdrowia - 9 radnych za, 2 radnych wstrzymało się od głosu 

Komisja Budżetu – jednogłośnie za. 

Komisja Oświaty- jednogłośnie za.  

 

Ad.3 

Kolejno Przewodniczący przeszedł do punktu dotyczącego podjęcia decyzji o zdalnym trybie 

obradowania kolejnego posiedzenia komisji. Każda z Komisji głosowała osobno.  

 

Komisja Skarg- 3 głosy za, 1 przeciw. 

Komisja Rewizyjna- 5 głosów za, 1 przeciw. 

Komisja Zdrowia – 5 głosów za, 2 przeciw, 4 wstrzymujące. 

Komisja Budżetu – 2 głosy za, 3 głosy wstrzymujące, 1 przeciw. 

Komisja Oświaty- 5 głosów za, 3 radnych wstrzymało się od głosu, 1 radny był przeciw. 

 

 

Ad.4 

Głos zabrał radny Piotr Pośpiech, który zapytał, czy gotowe jest sprawozdanie finansowe 

szpitala za ubiegły rok? Jaka jest ostateczna wielkość straty? Czy ten wynik jest już znany? 

Pan Starosta odpowiedział, że jeszcze nie ma wiedzy w tym temacie, czy sprawozdanie jest 

już gotowe. Kolejno radny zapytał, czy szpital ma jakieś problemy jeśli chodzi o rozliczenie 

projektów z unii europejskiej, np. projekt „Opolskie przeciw Covid”? Pan Starosta 

powiedział, że mogą być problemy z terminowym rozliczeniem projektu i płaceniem zaliczki. 

Pan Starosta powiedział, że zapyta Zarząd szpitala o to, które projekty są już rozliczone,  

a które są jeszcze w trakcie rozliczania. 

 

Ad.5 

Przewodniczący obrad w związku z wyczerpaniem porządku obrad podziękował wszystkim 

za udział w posiedzeniu i zamknął wspólne posiedzenie komisji Rady Powiatu w Kluczborku. 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rolnictwa 

Mariusz Pieńkowski 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu, Turystyki, Rozwoju Rodziny                                                                                                    

Robert Wietrzyk 
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Przewodniczący Komisji Zdrowia,  

Bezpieczeństwa Publicznego 

i Ochrony Środowiska  

 

Wojciech Smolnik 

 

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji 

 

Ryszard Okaj 

 

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

 

Damian Buła 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała : 

Małgorzata Gulanowska 


